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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen álláspontot foglal el a tárca egy hivatalos 
állatvédő szerv hazai felállítása kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Erdélyi sajtóhírek szerint a román belügyminisztérium komoly erőfeszítéseket tesz egy hivatalosan 
is állatvédelemmel foglalkozó rendőri szerv felállítására. Bár a koronavírus terjedése miatt a munka 
lelassult, de a nyár végén mégis konkrét előrelépés történt az ügyben. A szomszédos ország belügyi 
tárcája nyilvánosságra hozta annak a rendeletnek a tervezetét, amely létrehoz egy kizárólag 
állatvédelemmel foglalkozó egységet a rendőri szervezetrendszeren belül. A jogszabály lehetővé 
teszi, hogy a rendőrök a tulajdonos engedélye, sőt házkutatási parancs nélkül is behatoljanak olyan 
területre, ahol a gyanú szerint állatokat bántalmaznak. A hatóság munkatársai intézkedésük során 
felvételeket készíthetnek, sőt ellenállás esetén rendőri erőt és kényszerítő eszközöket is 
alkalmazhatnak. A probléma megoldásának része az is, hogy a megkínzott állatokat menhelyeken, 
civil szervezeteknél, esetleg befogadó magánszemélyeknél helyezhetik el. A bántalmazott állatok 
ügyét sajnos Magyarországon is súlyos esetek tették emlékezetessé, kiváltva nemcsak a hazai 
természetbarátok, hanem a teljes lakosság heves felháborodását.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

Milyen lehetőségei vannak egy hivatalos állatvédő szerv létrehozásának a hazai rendőri testületen 
belül?


